
Proces verbal sedinfi ADI Apn\canal Satu Mare din data de 08.11.2019

Ordinea de zi:

1. Proiect de hotdrdre privind propunerea introducerii unei acliuni in justilie
impotriva membrilor Consiliului de Administralie al S.C. Apaserv S.A.
rdspunz[tori de producerea/nerecuperarea prejudiciilor aduse societdlii prin
neducerea la indeplinire a md.surilor dispuse prin dispoziliile obligatorii ale
ANAF nr. IEF 648124.05.2017, respectiv nr. IEF 116012r.09.2018.

2. Prezentarea stadiului de implementare aProiectului de investilii cu finanlare
din PoIM 2014-2020 qi a planului de achizilii aferent acestuia.

o Director Executiv A.D.I, Octavian Lazin:

Bund ziua,

Stima{i membri ai Adundrii Generale ,

Vi informez cd prezenta Adunare generald se afl6 la a doua convocare cu aceeaqi
Ordine de zi intrucdt la prima convocare din data de 05.1I.2019 nu au fost
indeplinite condiliile de asigurare a cvorumului.

Conform documentului de inregistrare aI prezen[ei, la aceastd aceastd qedinld sunt
prezenli un nr. de 25 de membri din nr. total de 54 membri de drept.

Conform prevederilor Art .20, alin.3 din Statutul Asocialiei ,,la a doua convocare
adunarea generald este valabil intruniti indiferent de numdrul de Asociali
prezenli", coroborate cu prevederile aLin.4, pentru a fi valabile hotirdrile adundrii
generale ,,se iau cu votul favorabil a cel pu,tin jumdtate din Asociali care insumeazi
213 dinnumdrul total al populaliei tuturor Asocialilor.

$edinla Adundrii generale a fost convocatd conform prevederilor statutarc iar
materialele au fost publicate pe pagina de internet a Asocialiei qi au fost transmise
din timp spre consultare prin mijloace electronice tuturor membrilor.



. Dl. Preqedinte Pataki :

Bund ziu4

intruc6t sunt indeplinite condiliile statutare de desfEqur are a gedinfei, v6 propun sd

incepem.

Pt. buna desfbqurare a qedinlei, conform prevederilor Statutare trebuie sd alegem
un secretar de qedinld din rAndul membrilor prezenfi.

Permiteli-mi s6-l propun pe dl. Lengyel Stefan.

intrucdt nu este altd propunere, supun la vot aceast[ propunere.

Cine este pentru ?

impotrivd ?

Abfineri ?

in unanimitatedl. Lengyel a fost desemnat secretar de qedinld.

Mulfumesc

Supun aum la vot Ordinea de zi propusd

Cine este pentru ?

impotrivd ?

Ablineri ?

in unanim itate, mulfume sc.

intrucdt gedinla este la a doua convocare, sper cd toatd lumea a studiat materialele
aferente.

La punctual 1 de pe Ordineade zi

1. Proiect de hotdr6re privind propunerea introducerii unei ac,tiuni in justilie
impotriva membrilor Consiliului de Administralie al S.C. Apaserv S.A.
rdspunzdtori de producerea/nerecuperarea prejudiciilor aduse societdfii prin



neducerea la indeplinire a mdsurilor dispuse prin dispoziliile obligatorii ale
ANAF nr. IEF 648124.05.2017, respectiv nr. IEF 1160121.09.201g.

Fiind o situalie nemaidntdlnitd pdnd acum, il rog totuqi pe dl. Lazin s6 facd un
rezumat al documentelor suport a acestui proiect de hotdrdre.

Dl. Lazin prezintd adresa Cons. de administralie a Apaserv Satu Mare $i a
directorului general prin care se solicitd Asocialiei adoptarea unei hotdrdri de
propunere a introducerii unei acliuni in instanld pentru reintregirea patrimoniului
socitafli ca urmare a mdsurilor obligatorii dispuse de organele ANAF.

Se prezintd de asemenea situalia la momentul prezentei, acliunile intreprinse de
Cons. de administralie qi a stadiului litigiilor aflate pe rolul diferitelor instante de
judecatd, precum qi opiniile casei de avocaturdangajatd,de societate.

Dl. Stejerea Ddnuliu, fiind prezent in sa16 solicitd sd prezinte o informare proprie
privind succesiunea evenimentelor. Informarea este anexd la prezentul proces
verbal.

o Dl. Ilves:

Dupd pdrerea mea Apasery nu a fost reprezentat convingdtor in instanlele de
judecatd de cdtre juriqti. Trebuie avut in vedere o reprezentare mai eficient6 in
urmdtoarele faze procesuale, eventual solicitarea efectudrii unei expertize
financiare in cauzd.

. D-na Fedorca:

Sumele imputate nu se pot recupera de la persoanele care au beneficiat de ele? Aga
ar fi normal, eventual prin decizii administrative ? Pe de aItd, parte, dacd, nu s-a
depdqit fondul aprobat de cons. De administralie de ce se imputd directorului
general ?

o Dl. Pataki:

Din cdte vdd eu din documente, cons. de administralie de atunci nu a fost intrebat,
dl. Stegerean a dat dispoziliile de platd, cons. de administralie a luat act numai la
momentul aprobdrii bilantului.



. Dl. Vice Moftin:

Dupi pdrerea mea sumele sau acordat corect, exist6nd fondurile in buget , se

presupune cd personalul existent, mai mic decdt cel aprobat, a muncit mai bine,
premiile acordate fiind meritate.

. Dl. Pataki:

Din pdcate,Ia dataprezentei dispoziliile ANAF fiind obligatorii qi confirmate prin
Hotdrdrile instanlelor de fond, noi nu putem sd le ignordm. Dupd p[rerea mea ,

dacd la inalta curte Apaserv va prezenta toate argumentele legale, expertize
autoizate qi spele similar practicate de alli Operatori din !ar6, se va obfine o solulie
favorabili, moment in care toate celelalte procese aflate pe rol se sting , fiind
suspendate p6nd la pronunlarea inaltei curli.

o Dl. Matuz;

Stimafi membri ai Adundrii generale, vd rog sd inlelegeli ci demersul nostru de a
vd propune demararea unei acliuni in instanld pentru reintregirea patrimoniului
societdlii nu este ficutd cu rea credinld sau pt. ci nu impdtiqim dreptul de a se fi
acordat premii personalului, insd, dati fiind situaqia de fapt, prima dezbatere la
inalta curte fiind programatd pt. luna mai 202ldacd nu intreprindem acum

demersurile acestea in instan!6, riscdm ca ac{iunea de reintregire a patrimoniului sd

se prescrie, urmdnd ca actualul consiliu de administrafie qi respectiv directorul
general actual sd fie in culp6.

r Dl. Albu:

Nu ali solicitat inaltei cur,ti reprogramarea , respectiv judecarea cu celeritate a

acestei cauze?

e Dl. Pataki:

in acest context, stimali membri ai Adundrii generale, fiind convins cd inalta curte,
prin decizia pe c€re o va lua va stinge toate aceste litigii, consider ci noi trebuie sd

ddm curs solicitdrii Apaserv sd intreprindd demersurile necesare in instanfi.

in acest context vi supun Ia vot proiectul de hotdrdre in forma prezentatd .



Dl. Leitner:

D-le pregedinte, eu nu vdd rostul sintagmei ,producerea/nerecuperarea" din textul

proiectului de hotirAre, intrucdt in acest moment producerea prejudiciului face

obiectul acliunii in instan!6, recuperarea acestuia fiind posibild numai dupd

frnalizarea procedurilor judiciare. in acest sens, propun eliminarea din text a

cuvdntului nerecupe rar ea.

Dl. Pataki :

Consider indreptd{itd solicitarea. Are cineva alt punct de vedere ?

Daci nu , supun la vot proiectul de hotdrdre in urmdtoare formulare :

1. Proiect de hotdrdre privind propunerea introducerii unei acliuni in justilie

impotriva membrilor Consiliului de Administralie al S.C. Apaserv S.A.

r[spunzdtori de producerea prejudiciilor aduse societdlii prin neducerea la

indeplinire a mdsurilor dispuse prin dispoziliile obligatorii ale ANAF nr. IEF

648124.05 .2017, respective nr. IEF 1160121.09.20 1 8.

2. Cine este pentru ?

23 voturi pentru

3. impotrivd ?

4. Ablineri ?

1 ablinere - dl. Mailat Gavril

Avdnd in vedere c[ au votat pentru majoritatea membrilor prezenli, inclusiv

reprezerrtalii legali ai municipiului Satu Mare, ai oraqelor Tiqnad qi Livad4 constat

cd au fost indeplinite condiliile de legalitate conform Art. 20, alin.  din Statut ,,

pentru a fi valabile hotirdrile adundrii generale se iau cu votul favorabil a cel pulin

jumdtate din Asociali care insumeazd 213 din numdrul total al populaliei tuturor

Asocialilor".

La punctul 2 al Ordinii de zi, dau cuvdntul d-lui Leitner :



Dupd cum qtifi, Aplicalia de finanlare este depus[ la Autoritetea de manegement,
introdusd in MYSMISS, are Complition Note fdrd obieclii de la Jaspers, agteptdm

aprobarea HG de modificare a HG 67712017 privind procentul de cofinanlare qi

semnarea cu clauzi, rezolutorie cu MFE.

Dl. Pataki :

Am sd v[ dau doul vegti bune :

1. A fost modificat[ Legea 50/I99I privind autorizarca lucrdrilor de construclii gi

este deja in vigoare. Prin modificdrile aduse se faciliteaz6, qi se scurteazd timpii de

emitere a autorizfiiilor de construire pt. investilii ce se rcalizeazi din fonduri UE qi

fonduri nafionale, in sensul cd avizele se pot obline pdnl la momentul finalizirii
obiectivelor.

Vd rog pe tofi sd studiali aceastd Lege intruc6t sunt gi alte imbundtdliri aduse care

vd pot fi de ajutor in implementarea investiliilor pe care le aveli la nivel local.

2. A fost aprobat[ HG privind Flat-rate-ul, acel HG 667/2017 de care vorbea dl.
Leitner, ceea ce inseamnd cd in curdnd vom fi chemali sd semndm Contractul de

finanlare.

Dacd nu mai sunt alte probleme, vi mullumesc de participare !

PreEedinte dg,{edin Secretar

Pataki

Satu Mare. 08.11.2019


